
GERMAN 
 
Make Up 
 
Hochzeits Make Up 
Foto / Show Make Up 
Beratungen / Kurse 
 
HOCHZEITS MAKE UP 
 
Damit Ihr Hochzeitstag so spektakulär wie möglich wird und alles problemlos abläuft, 
legen wir großen Wert auf einen reibungslosen Make Up-Ablauf. Aus diesem Grund 
können alle unsere Brautangebote nur mit einem Probeschminken gebucht werden. 
 
Brautmakeup inkl. Probe: 350.- 
 
FOTO MAKE UP/ SHOW MAKE UP 
 
Die Honorare für Foto- und Show-Makeup können sehr unterschiedlich ausfallen, da 
der Endpreis von Materialkosten, Reisekosten und der Anzahl der benötigten 
Stunden abhängt. Wir berechnen die Gesamtkosten und passen unsere Offerte 
individuell an Ihre Bedürfnisse an.  
 
TAGES- UND ABEND MAKE UP 
 
Tages Make Up: 100,- 
Abend Make Up: 150,- 
 
BERATUNGEN/ KURSE 
 
In der heutigen Gesellschaft ist eine gepflegte Erscheinung maßgebend. Doch vielen 
Menschen fehlen die Grundlagen und Techniken, um sich selbst zu schminken, und 
das kann ziemlich frustrierend sein. Damit Sie verstehen, wie Sie mit gezielten 
Farben und korrekten Techniken einige einfache Schminkprinzipien leicht befolgen 
können, bieten wir Ihnen Beratungen und Kurse an, die Ihnen die Fähigkeiten 
vermitteln, Ihr Make Up so aufzutragen, wie es Ihnen am besten steht.   
 
Einzelberatung: 350.- 
Make Up Party: 250,- 
Creative Make Up / Halloween Make Up ab: 150,- 
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Makeup 
 
Wedding Makeup 
Photo / Show Makeup 
Consultations / Courses 
 
WEDDING MAKEUP 
 
In order to ensure that you have the most spectacular wedding day and that 
everything runs smoothly, we insist on a trouble-free makeup process tailored to 
your specific needs. For this reason all our bridal offers can only be booked with a 
trial makeup session. 
 
Bridal make up incl. trial: 350.- 
 
PHOTO MAKEUP/ SHOW MAKEUP 
 
The fees for photo and show makeup can differ greatly, as the final price depends on 
material costs, travel expenses and the number of hours necessary. We calculate and 
personalize our offer based on your requirements.  
 
DAY/ EVENING MAKEUP 
 
Day Makeup: 100.- 
Evening Makeup: 150.- 
 
CONSULTATIONS/ COURSES 
 
In today's society, a well-groomed appearance is crucial. Nevertheless, many people 
lack the basic foundations and techniques of how to do their own makeup and this 
can become quite frustrating. To help you understand how you can easily follow 
some simple makeup principles with targeted colours and correct techniques, we 
offer consultations and courses to equip you with the skills to apply the makeup in 
the way that suits you best.   
 
Individual consultation: 350.- 
Makeup Party: 250.- 
Creative Makeup / Halloween Makeup from: 150.- 


